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常用应急场景
范例一：Please come for the next round

Hello. This is Lucy from ABC Company. Is this Monica?

Yes.

I am calling to inform you that you have passed the first two rounds of interview. Could you please come for the final round? It is scheduled on the morning of next Monday 10AM in the HR manager office.

Thank you for calling me. I will be there on time.

Ok, see you then, bye.

Bye.

范例二：Share the news with Tina

Hi, Tina, I’ve got good news. I have successfully passed the first two rounds of interview with ABC Company. They informed me to go to the final round next Monday. It looks very promising.

That is awesome. Congratulation! I know you can make it.

Thanks. Let’s go for a celebration this evening. Are you free?

Yes. Wait for me at the café down my office building. See 5PM, ok?

No problem. See you!

See you!

常用应急场景
范例一：Please come for the next round 请来参加下一轮
Hello. This is Lucy from ABC Company. Is this Monica?

你好，我是ABC公司的Lucy。你是Monica吗?

Yes. 是的。
I am calling to inform you that you have passed the first two rounds of interview. Could you please come for the final round? It is scheduled on the morning of next Monday 10AM in the HR manager office.

我打电话是想通知你你已经通过了我们前两轮的面试。你可以过来参加最后一轮的面试吗?面试安排在下个星期一早上10点钟，地点是人资经理办公室。
Thank you for calling me. I will be there on time.

谢谢你打电话告诉我。我会准时到达那里的。
Ok, see you then, bye. 好的，到时候见，拜拜。
Bye. 拜拜。
范例二：Share the news with Tina 和Tina分享消息
Hi, Tina, I’ve got good news. I have successfully passed the first two rounds of interview with ABC Company. They informed me to go to the final round next Monday. It looks very promising.

Tina，你好，我收到好消息了。我已经成功通过ABC公司前两轮的面试。他们通知我下个星期去参加最后一轮的面试。看起来很有希望。
That is awesome. Congratulation! I know you can make it.

棒极了。恭喜!我知道你可以做到的。
Thanks. Let’s go for a celebration this evening. Are you free?

谢谢。今晚让我们去庆祝一下吧。你有空吗?

Yes. Wait for me at the café down my office building. See 5PM, ok?

是的。在我办公大楼楼下的咖啡厅等我。下午5点钟见面，可以吗?

No problem. See you!

没问题。再见!

See you!

再见。
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